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Abstract (en)
In a concrete distributing mast for ready-mixed concrete, essentially consisting of the base frame, the rotary tower and a plurality of mast part-
sections capable of folding relative to one another, and which can be divided through a separating point into at least two sections, a solution is to be
found which is able to dispense with an auxiliary mounting device for coupling the sections. <??>This is achieved by a telescopic mast part-section
2, 6 and a rotatable supporting table 5 on the second motor vehicle 4 for separate transportation of the separated-off section. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Betonverteilermast für Transportbeton, der im wesentlichen aus dem Grundrahmen, dem Drehturm und einer Mehrzahl von zueinander
knickbaren Mastteilstücken besteht und durch eine Trennstelle in mindestens zwei Sektionen geteilt werden kann, soll eine Lösung gefunden werden
wobei auf ein Hilfsmontagegerät zum Kuppeln der Sektionen verzichtet werden kann. Dies wird erreicht durch ein teleskopierbares Mastteilstück 2, 6
und einem drehbaren Tragtisch 5 auf dem zweiten Kraftfahrzeug 4 zum separaten Transport der abgetrennten Sektion.
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